



25 February 2026

**Announcement of the Board of Directors' Meeting Results in Relation to Ordinary Items**

**To: Bahrain Bourse**

Bahrain Family Leisure Company B.S.C. would like to announce that its Board of Directors held its meeting on **Wednesday, 25 February 2026 at 12:30 PM**, where it discussed and approved the following:

1. Ratification and approval of the minutes of the Board of Directors' meeting held on 10 November 2025;
2. Approval of the financial results for the year ended 31 December 2025;
3. Approval of the Company's capital increase plan through in-kind contribution, subject to obtaining the necessary regulatory approvals and subsequent shareholders' approval at an Extraordinary General Meeting (EGM); and
4. Other ordinary items.

**نتائج اجتماع مجلس الإدارة بشأن الأمور الاعتيادية**

السادة / بورصة البحرين

تعلن الشركة البحرينية للترفيه العائلي ش.م.ب. بأن مجلس الإدارة عقد اجتماعه يوم الأربعاء، 25 فبراير 2026، وذلك في تمام الساعة 12:30 مساءً، حيث تم مناقشة وقرار ما يلي:

1. التصديق والموافقة على محضر اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 10 نوفمبر 2025؛
2. الموافقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025؛
3. الموافقة على خطة زيادة رأس المال من خلال المساهمات العينية بشرط الحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة وموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة غير العادية؛
4. وأمور الاعتيادية الاخرى.

Name	Abdul Haseeb Muhammad Daud	الاسم
Title	Financial Controller, Compliance & Board Secretary	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		التوقيع
		

